
 
 

 

Zápis z řádného zasedání Akademického senátu FSE UJEP 

ze dne 29. 10. 2014 od 11:30 ve studovně FSE UJEP (MO 223) 

 

 

Přítomní senátoři:   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. - předsedkyně  

Bc. Miroslav Kopáček - místopředseda 

Bc. Luděk Beneš 

Ing. Eva Fuchsová 

doc. PhDr. Václav Houžvička, Ph.D.  

PhDr. Alice Reissová, Ph.D. 

RNDr. Jana Šimsová, Ph.D. 

Petra Votrubová 

 
 

Omluvení senátoři: Linda Hudecová 

Bc. Kateřina Hýblerová 

Bc. Ondřej Janda 

Mgr. Radka Michelová 

 

 

Hosté:  RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D. - děkan FSE UJEP 

Ing. Kateřina Felixová, Ph.D. - proděkanka pro studium FSE UJEP 

Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. - proděkan pro rozvoj a informatizaci FSE UJEP 

Ing. Dagmar Kubišová - tajemnice FSE UJEP 

 

 
 

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
 

 

 

Program zasedání AS FSE UJEP: 

1) Schválení programu zasedání senátu 

2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

3) Schvalování čerpání rozpočtu 1-8/2014 
4) Různé 
 
 
 
 

Začátek jednání - 11:30. 



 

Předsedkyně senátu Kateřina Smejkalová zahájila zasedání, na kterém v úvodu 

přivítala přítomné senátory a členy vedení fakulty. Následně konstatovala, že senát 

je usnášeníschopný. 

 

 

Ad. 1. Schválení programu zasedání senátu 

Předsedkyně Smejkalová přednesla výše uvedený program zasedání. K programu 

nebyly vzneseny žádné připomínky, a tak senát přistoupil k hlasování.   

Návrh: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání.  

Výsledek hlasování: přítomno 8; pro 8 x proti 0 x zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Program zasedání byl schválen. 

 

Ad. 2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

2.1. Problém plagiátorství a opisování u zkoušek (Zápis AS FSE UJEP 

ze dne 30. 5. 2014, bod 5.1. a 29. 9. 2014, bod 2.3.) 

Předsedkyně Smejkalová se zeptala proděkanky Felixové, zda již je připraven 

k rozeslání studentům druhý odstavec Disciplinárního řádu FSE, kde je definován 

disciplinární přestupek. Proděkanka Felixová uvedla, že záležitost projednala 

s děkanem Koutským a vše je připraveno, aktuálně se řeší pouze správné 

načasování rozeslání. 

 

Ad. 3. Schvalování čerpání rozpočtu 1-8/2014 

Předsedkyně Smejkalová předala slovo tajemnici Kubišové, která podala informace 

k čerpání rozpočtu fakulty za období leden až srpen 2014. Senátorka Fuchsová 

(předsedkyně Ekonomické komise při AS FSE UJEP) uvedla stanovisko komise a to, 

že čerpání rozpočtu probíhá v pořádku. Dále se senátorka Fuchsová informovala 

o dalším postupu projednávání rozpočtu. Poté senát přistoupil k hlasování. 

Návrh: AS FSE UJEP schvaluje předložené čerpání rozpočtu za období 1-

8/2014.   

Výsledek hlasování: přítomno 8; pro 8 x proti 0 x zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Čerpání rozpočtu bylo schváleno. 

 

Ad. 4. Různé 

4.1. Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2015/2016 

Proděkanka Felixová informovala, že prostřednictvím předsedkyně senátu budou 

senátorům rozeslány podmínky přijímacího řízení pro následující akademický rok. 



Dále uvedla, že je nutné podmínky projednat a schválit do konce listopadu, a tak 

požádala senát o kompletní projednání této věci na dalším zasedání senátu.  

 

4.2. Shromáždění akademická obec FSE 

Shromáždění akademické obce FSE se koná dnes od 12:00 v učebně MO 307, 

předsedkyně Smejkalová všechny přítomné na tuto akci pozvala. 

 

 

Termín dalšího zasedání AS FSE UJEP byl stanoven na středu 19. 11. 2014 od 

14:15 ve studovně FSE UJEP (MO 223). 

 

Konec jednání - 11:45. 

 

Zápis provedl 30. 10. 2014 Bc. Miroslav Kopáček (místopředseda AS FSE UJEP). 

 

 

    Zápis schválila:  

 

…………………………………………… 

PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. 

                 předsedkyně AS FSE UJEP 


